
Medlemsmøde d. 11/11-2024  

 

Formanden byder velkommen. 

 

• Dronninglund golfklub får i år 132.000 kr. tilbage i momskompensation, på 
baggrund af “Giv en gave” fra medlemmer i 2023.  
 

• Det er indtil nu 30 Donationer for i år, vi skal op på mindst 100 donationer af 
mindst 200 kr. for at kunne søge momskompentation puljen i 2025. 

 

• Dronninglund golfklubs 3 årige strategi gennemgås, det er den samme som ved 
generalforsamlingen2024, hvor strategien blev præsenteret første gang. 

 

Gennemgang af budget: 

 

Kassereren fortæller om det forventelige resultat for 2024, vi har tallene til og med 
oktober og vi kender ca. tallene for resten af året. Resultatet ser ud til at være - 151.000 
kr. som er +35.000 kr. bedre end forventet.   

Vi har ikke fået de nye medlemmer som vi budgetteret med, dog er der kommet flere 
sponsor og greenfee indtægter. Vi har valgt i år at investere i Luft / vand varmepumper 
og koble det gamle oliefyr fra. Det var ikke en udgift vi havde i budgettet, så hvis vi ikke 
havde investeret i dette, var vi kommet ud med ca. + 50.000 kr. I resultat. 

I 2025 er der budgetteret med – 80.000 kr. 

 

 

Der bliver spurgt om golfkørekortet ikke er for dyrt når andre klubber tager 500,-  

Svar: 

Begrundelsen er vores forløb er over en weekend og ikke flere måneder. Dog bliver hele 
beløbet for golfkørekortet refunderet hvis man efterfølgende melder sig ind som 
medlem. 

 

 



 

 

 

 

Medlemsstatus: 

Pr. Dags dato er vi 767 medlemmer i alt, der er de 475 fuldtidsmedlemmer over 25 år. 

Kontingentet i 2025 stiger 2 %.  

Vi har problemer med folk ikke betaler deres kontingent til tiden og udfordret på den tid 
og dermed omkostning vi bruger på at opkræve og rykke medlemmer. Derfor er det 
besluttet at fremadrettet SKAL man tilmeldes PBS hvis man betaler månedsvis.  

Ellers betaler man fuld kontingent i starten af året og muligheden for at betale 
kontingent som halvårlig forsvinder. 

 

Gennemgang af rekruttering samt fastholdelse af medlemmer. 

• Rekruttering via familiedag på golfbanen. 
• SoMe (Sociale Medier) massiv markedsføring (masser af ledige tider på banen – 

Greenfee priser mm) 

Vedr: fastholdelse: 

• Nyt hverdags kontingent 
• Nye Buggy priser 
• Målrettede tiltag for begyndere fx. Høj hcp træning. 
• Klubber i klubben med fokus på de muligheder der er for at dyrke det sociale 

fællesskab i klubben. 
• Fastholde sponsorer er vigtigt for klubbens eksistens   

 

Besparelser uden det går ud over kvalitet: 

• Struktur på arbejdsgange, beskrivelse af opgaver. 
• Bliver kun investeret i projekter der er til fordel for medlemmerne 

 

Golfring: 

Vi har arbejdet hårdt på at komme i golfring.  



Den type golfring vil vi med i skal indeholde: 

• Ensartet kontingenter kubberne imellem 
• Ensartet golfsæson (1. april – 30. september) 

Der er 1 golfring i spil, der er interessant at indgå i, hvis det ikke lykkes stopper 
bestyrelsen på golfring samarbejde.  

Bestyrelsen vil istedet bruge energi på at finde samarbejdsklubber, og se ind i hvordan 
klubben kan få ekstra greenfee indtægt. 

Der bliver spurgt om samarbejdet med Frederikshavn og Blokhus bevares i 2025.  

Svar: Det er bestyrelsen overbevist om det gør. 

 

Det foreslåes at klubbens medlemmer, som ønsker en golfring,  kan melde sig ind i 
Teeflx, som er en “ type “ golfring. Bestyrelsen har valgt ikke at indgå i et samarbejde 
med Teeflx, så vores bane kan ikke spilles, på den ordning, af medlemmer fra andre 
klubber. 

 

Status på Cafe: 

Vi har fundet en ny forpagter, Mogens Frimann, som også selv er golfspiller og medlem 
af klubben. Mogens har firmaet “Mogens Madglad” og har mange års erfaring med 
madlavning, afholdelse af arrangementer og fester. 

Mogens fortæller at han glæder sig helt vildt til at komme igang. 

Menuen bliver meget af det vi kender fra idag.  

Mogens vil gøre meget for TAKE AWAY samt holde arrangementer i klublokalerne. 

Han har en foodtruck som ved nogle arrangementer / turneringer vil blive opstillet ved 
toiletbygningen ved hul 6, så man kan købe drikkevarer og mad. 

 

PAUSE: 

 

 

Forslag fra salen til rekruttering af medlemmer 

Klubben kan tilmelde sig 24 timers arrangement i Gigantium, hvor klubben kan sætte 
simulator op som folk kan prøve, for at lokke medlemmer til klubben. 



Fri spil eller halv pris på par 3 banen. 

 

 

 

 

 

 

 

Oplæg fra klubbens daglige leder om nye tiltag fra 2025: 

 

• Ny DGU APP skal man downloade da golfbox app udgår. 
• På DGU app vil klubben opdatere evt. Banestatus. 
• Ny stander til indtjekning installeret,  

o (Reducerer fejl på evt. leje af buggy. Prisen kan fremadrettet ikke rettes til 
0 kr.) 

o Bedre rapportering 
o Mindre manuelt arbejde med fakturering mm. 

• Ny Golfmore App 
• Lektioner kan kun afvikles, hvis der er betalt INDEN lektionen starter. 
• Lektionspris 200,- pr. Lektion (25 minutter) 
• Hole in one på hul 6. køb et skud til 25 kr. Eller månedsabonnement (vind 50.000 

kr.) 
• Affaldssortering bliver fremadrettet på hul 1, hul 6, Driving range, mellem hul 9 

og 10 og ved klubhuset.  
• Bagmærker bliver ikke lavet til 2025. Det er det elektroniske DGU kort som kan 

bruges som dokumentation for medlemsskab fremover. 

Der arbejdes på at få baneambassadører, der må kontrollere om f.eks. greenfee er 
betalt, gyldigt medlemskab mm.  

 

Spørgsmål: Hvordan tjekker vi folk der starter på bagni som ikke er KIK. 

Svar: I 2025 er der ingen der spiller på banen uden at være registreret, det er KUN KIK 
kan starte på bagni. 

 



Spørgsmål: SKAL man have et golfsæt pr. Spiller 

Svar: Vi har ikke fundet et sted hvor det er “ lovpligtigt “ at man skal have et sæt pr. 
Spiller. 

 

Status på banetoilet: 

 

Mange frivillige timer er brugt på dette projekt for at holde prisen nede. Banetoilettet 
åbner til sæsonstart 2025. 

 

 

 

 

 

Buggypark: 

Buggy park udskiftes, vi har bestilt 10 stk. nye buggyer som vi leaser.  

Der er GPS i de nye buggyer, så vi kan bestemme hvor de må køre, samt dokumentere 
hvor den har kørt og hvem der har lejer den, ved behov (manglende oprydning eller 
skader).  

Der er lavet ny prissætning. Dog fastholdes prisen for medlemmer på 250 kr. 

Der vil blive tilbudt klippekortsordning til medlemmer.  

Og et aldersbegrænset klippekort fra 65 år koster et 10 stk. Klippekort 1.000 kr.  

 

 

Spørgsmål: 

Kan man have gæster med til halv pris: 

Svar: Greenfee priserne er afhængig af om man er i GNG eller samarbejdsklubber. 
Ellers er der ikke rabat ordning. 

 

Tanker fra salen: 



Kæmpe ros til Greenkeeperne for stand på banen 

Kan man plante træer eller lignende så man ikke kan gå fra hul 18 og direkte i bilen, så 
på den måde forsøge at trække flere ind i klubhuset og til caféen 

Golf og gourmet i uge 29 - trække nogle gæster fra Sjælland ind forbi og spille vores 
bane, inden de kører videre til “skagensugen”. 

Burde man ikke gøre mere ud af samarbejdet med Aalborg Håndbold? 

Vi har samarbejdet med Aalborg Håndbold, (Company Day, reklamer under deres 
kampe).  

 

Er der stadig ishockey billeter medlemmer kan købe 

Svar: Nej det er der ikke 

 

Er der kommet løsning på tovholder på regions golf: 

Svar: Ingen tovholder er fundet. 

 

Har banen fået ny rating: 

Ja det har den, og der er dialog igang med DGU. 

 

Birgit Hansen mener ikke det er rimeligt at de få damer som spiller i dameklubben 
onsdag eftermiddag skal starte på hul 10, og flette. De har oplevet at andre medlemmer 
er sure og utilfredse med at de skal flette sammen på hul 10. 

Birgit giver udtryk for at flere klubber i klubben har faldende medlemstal og om 
bestyrelsen har overvejet om det er fordi de ikke “føler sig velkomne”? 

Bestyrelsen svarer at deres opgave er at ALLE klubbens medlemmer skal føle sig 
velkomne også dem som ikke ønsker at være med i en KIK, men bare gerne vil ud at 
spille golf efter arbejde.  

Det er trods alt 60-70% af klubbens medlemmer som ikke er med i KIK. Derfor mener 
bestyrelsen heller ikke at KIK skal have flere fordele end klubbens andre medlemmer, 
da alle betaler samme kontingent. 

Der efterlyses et møde fra flere KIK’er som de siger at de er blevet lovet flere gange. 
Bestyrelsen sørger for at indkalde til et møde omkring retningslinjer for KIKér inden 
sæsonstart 2025. 



Bestyrelsen opfordrer alle medlemmer til at ringe eller skrive, hvis man har undringer, 
spørgsmål, frustrationer eller idéer som man gerne vil snakke om. Vi kan ikke reagere 
på ting vi ikke ved noget om. 

 


